

AsTeX (French)
CervanTeX (Spanish)
CSTUG
(Czech/Slovak)
CTUG (Chinese)
CyrTUG (Russian)
DANTE (German)
DK-TUG (Danish)
Estonian User Group
εφτ (Greek)
GulT (Italian)
GUST (Polish)
GUTenberg (French)
GUTpt (Portuguese)
ÍsTeX (Icelandic)
ITALIC (Irish)
KTUG (Korean)
Lietuvos T_EX'o
Vartotojų Grupė
(Lithuanian)
MaTeX (Hungarian)
Nordic T_EX Group
(Scandinavian)
NTG (Dutch)
TeXCeH (Slovenian)
TeX México
Tirant lo T_EX (Catalan)
TUG (International)
TUGIndia
TUG-Philippines
UK TUG
ViêtTUG (Vietnamese)

proTeXt ist ein leicht zu installierendes T_EX-System für Windows. proTeXt basiert auf Christian Schenks MiKTeX und nützlichen Tools: T_EXnicCenter als Oberfläche mit integriertem Editor sowie Ghostscript/GSview für die Anzeige von PostScript-Dateien.

Die Installationanleitung liegt in deutscher, englischer, französischer und italienischer Fassung vor. Die Installation erfolgt direkt aus der PDF-Datei mit der Anleitung heraus (erfordert Acrobat Reader).

proTeXt ging aus der T_EX-Distribution des Universitätsrechenzentrums der FernUniversität in Hagen hervor.

proTeXt is an easy-to-install T_EX system for Microsoft Windows. It is based on Christian Schenk's MiKTeX with additional tools: T_EXnicCenter as user interfaces with integrated editors, and Ghostscript/GSview for viewing PostScript and PDF documents. proTeXt guides the MiKTeX installation via a short pdf document (available in German, English, French, and Italian, and requires Acrobat Reader), which provides clickable links to install the various components, along with explanations.

Russell Lang's GSview is distributed under terms of Aladdin Free Public License that can be found at <http://www.ghostscript.com/gsview/LICENCE>

We encourage donations to MiKTeX development (www.miktex.org).

Thomas Feuerstack bittet um Spenden an die AIDS-Hilfe Hagen (<http://www.aidshilfe-hagen.de>)

CD
February 2007

dante e.v.
Postfach 10 18 40
69008 Heidelberg
dante@dante.de
www.dante.de



www.tug.org

proTeXt



T_EX for MS Windows based on MiKTeX with
T_EXnicCenter and Ghostscript/GSView

Editor: Thomas Feuerstack, FernUniversität in Hagen
<http://www.tug.org/protext>

LEHMANN'S
FACHBUCHHANDLUNG

Tel. 0800/2 66 26 65 • <http://www.lob.de> • ISBN 978-3-86541-199-0
Berlin · Erlangen · Freiburg · Halle · Hamburg · Köln · Leipzig · Marburg · Regensburg · Ulm

LEHMANN'S
FACHBUCHHANDLUNG